

คณะวิศวกรรมศาสตร์และเทคโนโลยีอุตสาหกรรม นำโดยผู้ช่วยศาสตราจารย์ ดร.ชนมภัทร โตรระสะ คณบดี พร้อมด้วย ผู้ช่วยศาสตราจารย์ ดร.ขวัญใจ สุขก้อน รองคณบดีฝ่ายกิจการนักศึกษา และคุณรวินันท์ พระยาน้อย หัวหน้าสำนักงาน เข้าร่วมหารือกับ Pangasinan State University สาธารณรัฐฟิลิปปินส์ ในด้านงานวิจัยในอนาคต การทำกิจกรรมร่วมกัน รวมถึงการแลกเปลี่ยนนักศึกษา การร่วมมือในด้านวิชาการ และการพัฒนานักศึกษาสู่เวทีนานาชาติ ณ ห้องประชุมพิสมัยพิมลสัตย์ ชั้น 5 อาคาร 43 คณะวิศวกรรมศาสตร์และเทคโนโลยีอุตสาหกรรม มหาวิทยาลัยราชภัฏสวนสุนันทา ในวันที่ 22 กรกฎาคม 2569 ที่ผ่านมา

On July 22, 2026, the Faculty of Engineering and Industrial Technology, led by Assistant Professor Dr. Chonmapat Torasa, Dean of the Faculty, together with Assistant Professor Dr. Khwanchai Sukkon, Associate Dean for Student Affairs, and Ms. Ravinan Prayanoi, Head of the Faculty Office, held a collaborative meeting with representatives from Pangasinan State University (PSU), Republic of the Philippines, at the Pitsamai Phimonsat Conference Room, 5th Floor, Building 43, Faculty of Engineering and Industrial Technology, Suan Sunandha Rajabhat University.

The meeting focused on strengthening academic cooperation and exploring future collaborative initiatives between the two institutions. Discussions covered a wide range of strategic areas, including joint research projects, collaborative academic and extracurricular activities, student exchange programs, academic partnerships, and the development of students' competencies for the international stage.

2026年7月22日，宣素南塔皇家大学工程与工业技术学院院长Chonmapat Torasa 助理教授、博士率领学院代表团，包括学生事务副院长 Khwanchai Sukkon 助理教授、博士及学院办公室主任 Rawinan Prayanoi 女士，与菲律宾共和国**邦阿西楠州立大学（Pangasinan State University）**举行合作交流会议。

双方围绕未来科研合作、联合举办学术与学生发展活动、学生交流项目、学术合作以及培养具有国际竞争力的人才等议题进行了深入交流与探讨，并就进一步拓展两校合作关系、推动国际教育合作达成了广泛共识。

本次会议于宣素南塔皇家大学工程与工业技术学院43**号楼五层**

Pitsamai Phimonsat **会议室**举行。此次交流不仅进一步巩固了双方的合作伙伴关系，也为未来在科研、教学、国际交流及学生培养等多个领域开展更深层次合作奠定了坚实基础，共同推动两校迈向国际化教育与科研发展的新阶段。